
Protokoll - Styrelsemöte IFK Arvidsjaur Hockey 
2025-06-09 

 
Konstituerande möte IFK Arvidsjaur Hockey 2025-06-09 
 
Närvarande: Malin Nyström, Johnny Tuoma, Sanna Utterström, Sara Granström, 
Amanda Olovsson Ståhl, Mattias Stedt, Carl-Johan Grape 
 
Mötet öppnas 
 
Godkännande av dagordning 
Godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 
Ordförandes rapport 
 
Ekonomiska rapporter 
 
Uppdrag från årsmöte 
 
Våra lag och ledare: 
Flick- och damlaget betalar endast medlemsavgifter. 
 
Medlems- och träningsavgifter betalas av övriga lag.  
 
Då frågan om tränare ska betala träningsavgifter för sina barn kommit upp, beslutar vi i 
styrelsen att de ska betala denna, men att i stället behöver 1 lagledare + 2 tränare per 
lag inte sälja Newbody eller hockeylotter. Är man fler lagledare eller tränare får man 
komma överens sinsemellan hur man vill fördela försäljningen.   
 
För alla tränare kommer hockeyförbundet att hålla utbildningar: 
Onsdag 24/9 närkampsspel i Malå 
Tisdag 18/11 målskytte och skotteknik i Norsjö 
Till våren kommer de till Arvidsjaur efter årsskiftet, inget datum satt ännu.  
 
Fastighet: 
 
Kommunsamarbete: 
 
Försäljning/ Lotterier:  
 
Sponsorer:  
Coop har föregående år erbjudit att sponsra med 15 000 kr ett år med ev. förlängning 
samt att vi gör alla inköp till kiosken via dem och får då 5% på alla inköp. Samt att de då 



vill ha klistermärken på höger och vänster sida på alla spelares hjälmar. Vi beslutar att 
Johnny kontaktar dem igen för att se om detta intresse kvarstår och i så fall vill vi godta 
deras erbjudande.   
 
Ansvarsfördelning förening: 
 
Övriga Frågor:  
Frågan om att starta en sportgrupp är fortfarande aktuell, för att denna ska komma i 
gång behöver de som är intresserade av att vara en del av denna sammankalla till ett 
möte där de bestämmer hur de ska gå vidare med gruppen.  
 
Inför höstens TKH-uppstart behövs någon med erfarenhet hjälper till med uppstarten 
om inte det redan finns tränare kvar från föregående säsong. Det skulle också behövas 
att någon av lagledarna tar på sig att hjälpa den som är lagledare i TKH att få översikt 
över vad som ska göras och stöttning med olika delar av uppdraget.  
 
Nästa styrelsemöte: 
Sker i augusti efter överenskommelse i styrelsens Messenger-grupp.  
  


